



01/06/2024

مزاد الصيف

THE SUMMER AUCTION

نموذج تداخيل
ENTRY FORM

Owner Name:..... اسم المالك:

Stable name:..... اسم المرطب:

Mobile:..... الهاتف المتحرك:

Entered Horse Name:..... الخيل المشارك الاسم:.....

Sex: Male Female Gelding الجنس: مهر مهرة مخصي

Colour: Bay Grey Chestnut Black اللون: أحمر أزرق أشقر أدهم

Date of Birth:..... تاريخ الميلاد:.....

In foal: YES NO (if yes STALLION NAME:.....)

Due Date: ___/___/_____ (We kindly ask you to submit the breeding certificate if your Entered Mare is In foal)

Terms and Conditions

<ul style="list-style-type: none">Entry fees 1,500 AED + vat 5% for each individual Horse.In case of withdraw horse after the entry, entry fees would not be return.7% Commission on Sale Value.Original Horse Passport, valid Vaccination, Transfer of Ownership & a history of previous Vaccination must be ready a week before the auction.It is the owner responsibility to take care the horses for 3 days. Emirates Bloodstock is not responsible if these days anything happened to the Horses.It is the owner responsibility to inform us of any injuries or diseases of their horses, to avoid customer's Complaint after the purchase.Emirates Blood Stock is not responsible for any injuries to a person and horses during the auction.	<ul style="list-style-type: none">رسوم الدخول 1500 درهم (ضريبة القيمة المضافة 5%) لكل حصان.الرسوم غير قابله للاسترجاع في حال الانسحاب.7% عمولة على قيمة بيع.جواز السفر الأصلي الحصان، تطعيم (التطعيم الاولي وساري المفعول) ونقل ملكية وشهادة التلقيح يجب أن تكون جاهزة قبل اسبوع من المزاد.المالك هو المسؤول عن الخيل حتى تسليم الخيل للمشتري خلال ايام مزاد.نتاج الحصان ومشاركته يجب ان ترفق بالاستمارهنرجومن صاحب الخيل بابلاغنا عن اية اصابات او مشاكل لتجنب رجوع الخيلالإمارات لمزادات الخيول ليست مسؤولة عن أي إصابات لخيول او اشخاص خلال ايام مزاد
---	---

Note: Entries for the Auction will be CLOSING on Wednesday, 15th MAY 2024.

ملاحظة: سيتم غلق التسجيل في المزاد في يوم الأربعاء الموافق 15 مايو 2024

I declare to be the owner/ trainer, of the above mentioned horse, all the information filled in this form is true as per my knowledge and have read the terms and conditions of the auction and agree to abide them.

أقر أنا مالك \ مدرب الجواد أعلاه بأن البيانات الواردة صحيحة، وأتني اطلعت على بنود وشروط البيع المذكورة خلف النموذج وأوافق على الالتزام و التقيد بنصوصها

Signature:.....

.....:اليوقيع

(Optional) Reserve Price in UAE Dirhams:

Please send the copy of Passport with Vaccination page and your entry form to
"auction@emiratesbs.com"

Should you require any further information please do not hesitate to contact.
+971 50 4680077 or +971 4 3271010